Lyndale Drive &
Retaining Wall Study Winnipeg

Open House

May 12, 2016
4:30pm — 7:30pm
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Lyndale Drive is part of the City's primary diking system, which defends against flooding
along the Red River. The current retaining wall is now nearing the end of its life cycle and
requiresrehabilitation orreplacement. With community inputand further analysis, the City of
Winnipegand consultantteamhaverefined aselection of designand stabilizationtechniques
for this section of riverbank, including new active transportation facilities. You are invited
to attend a public open house to review and provide feedback on these design concepts.

We look forward to hearing from youl!
To RSVP, and if you have questions, please contact:

lyndale@htfc.mb.ca / 204-944-9907

For more info, to view design options, or if you are unable to attend the
open house and would like to provide feedback online, please visit:

www.winnipeg.ca/LyndaleDrive
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La promenade Lyndale fait partie du réseau de digues d'origine de la Ville, qui sert a lutter
contre lesinondations le long de lariviere Rouge. Le mur de souténement actuel est délabré
etabesoind’étrerestauré ouremplacé. La participation du publicetune analyse approfondie
ont permisalaVille de Winnipeg et a l'équipe de consultants de raffiner les options de dessin
et les techniques de stabilisation pour cette partie de la rive, tout en intégrant de nouvelles
installations de transport actif. Nous vous invitons a assister a des portes ouvertes au cours
desquelles vous pourrez revoir et faire des commentaires sur ces nouveaux concepts.

Nous avons hate de connaitre votre opinion!
RSVP et questions :

lyndale@htfc.mb.ca / 204-944-9907

Pour de plus amples renseignements, pour voir les différents dessins, ou si vous ne pouvez
pas assister aux portes ouvertes et que vous voulez faire des commentaires, veuillez visiter :

www.winnipeg.ca/LyndaleDrive
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